



JOB POSTING

Alexander von Humboldt German International School is a member of a global network of 135 German schools abroad that are supported by Germany's Central Agency for Schools Abroad on behalf of the German Federal Foreign Office.

We are currently looking for:

Team member in the afternoon supervision (children aged 3-12 yrs)

Application deadline: June 15, 2024

Start date: Beginning of the school year 24/25 at the end of August, at the latest on September 1, 2024

Work hours: On school days from 3 to 6 p.m.

Supervision on pedagogical days, possibly also at our day camps during school breaks.

Profile The candidate possesses good communication and social skills, is able to work in a team and is flexible in his/her work schedule.

Requirements

- authorized to work in Canada
- degree in education or years of practical experience in working with children
- good knowledge of English and/or French, knowledge of German an asset

Please send your application to **Ms. Christiane El Aboudy-Kalz**, Preschool Coordinator, elaboudy-kalz@avh.montreal.qc.ca.

Alexander von Humboldt Deutsche Internationale Schule

216 rue Victoria

Baie d'Urfé QC

H9X 2H9

www.avhmontreal.ca

avh@avh.montreal.qc.ca



OFFRE D'EMPLOI

L'école internationale allemande Alexander von Humboldt fait partie d'un réseau mondial de 135 écoles allemandes à l'étranger soutenues par l'Agence centrale allemande pour les écoles à l'étranger au nom du ministère fédéral allemand des affaires étrangères.

Nous recherchons actuellement :

Membre du service de garde (enfants âgés de 3 à 12 ans)

Date limite pour les candidatures: 15 juin 2024

Début: Avec la rentrée 2024/25 à la fin août, au plus tard le 1^{er} septembre 2024

Horaire de travail: Les jours d'école de 15 à 18 heures

Service de garde pendant les journées pédagogiques, possiblement aussi aux camps de jour pendant les congés scolaires

Profil Le candidat possède de bonnes aptitudes sociales et de communication, est capable de travailler en équipe et est flexible dans son emploi du temps.

Exigences

- autorisé à travailler au Canada
- diplôme dans le domaine pédagogique ou plusieurs années d'expérience pratique dans le travail avec les enfants
- bonne connaissance de l'anglais et/ou du français, connaissance de l'allemand un atout

Veuillez envoyer votre candidature à **Ms. Christiane El Aboudy-Kalz**, Coordonnatrice du préscolaire, elaboudy-kalz@avh.montreal.qc.ca.

Alexander von Humboldt Deutsche Internationale Schule

216 rue Victoria

Baie d'Urfé QC

H9X 2H9

www.avhmontreal.ca

avh@avh.montreal.qc.ca